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Ordinarie föreningsstämma i Sundsby Kile samfällighetsförening 
Datum:  2018-04-02 

Plats:  Sjöstugan, Myggenäs 

Närvarande:  Erik Bäck, Sundsby Kile 100; Milenka och Stephen Stroud, 102; Claes 

Bohnstedt, 112; Per Larsson, 115; Irina och Lars I Magnusson, 116; Magnus Björkroth, 118; Anne-

Mari och Ove Nordqvist, 120; Martin Jonsson, 145; Carl-Magnus och Marie Sandberg, 146; Karin 

Hansen och Sven Moberg, 201; Gert Lindberg, 202; Mats Grund och Titti Jannesson, 204; Anna-Karin 

Eriksson, 207; Bernt Berndtsson, 208; Henrik Axelsson, 209; Pelle och Vivi Hederstedt och Ruth och 

Verner Petersen, 210; Nasrin Tamidji, 215; Bertil och Jeanette Andersson, 216; Abdel Samkawi, 219; 

Julia Manarczyk, 231; Christer och Pia Johansson, 235; Bernt Larsson, 236; Helen Andersson och 

Elisabeth Ekblad, 239; Bert Johansson, 241; Per-Olof Aronsson, 253; Håkan Tell, 255; Margret Olsson, 

267; Henrik Hermansson, 266 och 268 och Göran Hermansson, Alen 2 

Lämnat fullmakt: Jeanette Olsson, 131; Ann och Göran Magnusson, 150; Magnus Ericson, 

219; Simon Johansson och Hanna Kjellander, 234 och Gun Carlsson, 252 

 

§1 Föreningsstämman öppnas 
Sammanträdet öppnades av föreningens ordförande Carl-Magnus Sandberg, som även hälsade de 

närvarande välkomna. 

§2 Mötet stadgeenligt utlyst 
Mötet förklarade att kallelsen skett i stadgeenlig ordning. 

§3 Val av ordförande för stämman 
Till ordförande för stämman valdes Carl-Magnus Sandberg. 

§4 Val av sekreterare för stämman 
Till sekreterare för stämman valdes Erik Bäck. 

§5 Val av två justeringsmän 
Till justerare valdes Magnus Björkroth och Titti Jannesson. 

§6 Styrelsen och revisorernas berättelse  
Carl-Magnus Sandberg berättade om några av punkterna i verksamhetsberättelsen: Arbetet med att 

säkra vattenförsörjningen på området fortsatte även under 2017. Fyra städdagar har genomförts. 
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Myggenäs gård har skött om vägarna under året och styrelsen har i samråd med fiberföreningen 

dokumenterat de skador som uppstått på vägarna i samband med fibergrävningen. 

Claes Bohnstedt föredrog revisionsberättelsen för räkenskapsperioden 2017-01-01 till 2017-12-31 

och den lades till handlingarna. 

§7 Ansvarsfrihet för styrelsen. 
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för den tid årsredovisningen omfattade, i enlighet med 

revisorernas förslag. 

§8 Framställningar från styrelsen och/eller motioner från medlemmarna 
Till föreningsstämman har två motioner från medlemmarna och en framställning från styrelsen 

inkommit. 

Motion 1 – Reservkraft för vattenförsörjning 

Motion 1 kom från Bernt Berndtsson i hus 208 och handlar om reservkraft för vattenförsörjning. 

Motionären föreslår att föreningen införskaffar solceller och ackumulator alternativt ett dieseldrivet 

elverk för att säkra driften av vatten- och avloppssystemet. 

Styrelsen föreslår att motionen avslås, men att frågan lyfts på nytt om ett par år. 

Stämman beslutade att avslå motionen och att frågan ska lyftas om ett par år, efter votering med 

röstetalet 34 för/1 emot. 

Motion 2 – Protokoll från styrelsens möten 

Motion 2 kom från PO Aronsson och Petra Aronsson i hus 253 och handlar om protokollen från 

styrelsens möten. Motionärerna föreslår att styrelsens undertecknade protokoll ska läggas ut på 

hemsidan eller skickas till medlemmarna via mejl. 

Styrelsen föreslår att motionen avslås, men att styrelsen får i uppdrag att under 2018 ta fram 

beslutsprotokoll eller motsvarande sammanställningar från styrelsemötena och göra dem 

lättillgängliga för medlemmarna efter varje möte, och att inför årsmötet 2019 utvärdera arbetssättet. 

Stämman beslutade att avslå motionen och att ge styrelsen i uppdrag att ta fram beslutsprotokoll 

enligt styrelsens förslag. 

Proposition – Investering i nytt avloppsreningsverk 

Styrelsen har gjort en framställning om att investera i ett nytt avloppsreningsverk. 

Carl-Magnus Sandberg informerade om avloppsreningsverket i enlighet med den information som 

gått ut till medlemmarna före stämman. 

Stämman beslutade att ge styrelsen i uppdrag att införskaffa en ny avloppsanläggning till föreningen i 

enlighet med vad som presenterades på mötet. 

Stämman uppdrog åt styrelsen att ta ett lån på 2 600 000 kr ± 250 000 kr för föreningen för att täcka 

kostnaderna förenade med bytet av avloppsreningsverk. 

Stämman beslutade att en kostnad på 4 200 kr för 2018 ska debiteras medlemmarna utöver de 

ordinarie avgifterna. Avgiften är angiven för andelstalet 1,0. 
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Besluten fattades efter votering med röstetalet 34 för/1 emot. 

§9 Ersättning till styrelse och revisorerna 
Stämman beslutade att ersättning till revisorer och styrelseledamöter ska förbli oförändrade. 

Ersättningen till ordförande, kassör och sekreterare är 1 800 kr/år medan övriga styrelseledamöter 

erhåller 900 kr/år. Ersättningen har varit oförändrad sedan år 2000. 

§ 10 Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd 
Carl-Magnus Sandberg presenterade styrelsens förslag på budget och avgifter.  

En aktuell debiteringslängd fanns tillgänglig på mötet. 

Avgifterna för 2018 fastställdes till 4 600 kr för vägföreningen, 5 600 kr för vatten- och 

avloppsföreningen och 500 kr för vattenfonden. Alla avgifter är angivna för andelstalet 1,0. 

§ 11. Val av styrelse och styrelseordförande 
Som ordförande omvaldes Carl-Magnus Sandberg på 2 år.  

Som ledamot omvaldes Lars Magnusson på 2 år.  

Magnus Ericson och Margret Olsson omvaldes som suppleanter på 1 år. 

Erik Bäck, Pia Johansson och Bernt Larsson kvarstår som ledamöter i 1 år. 

§ 12. Val av revisorer 
Som revisor omvaldes Claes Bohnstedt på 1 år. Magnus Björkroth nyvaldes som revisor på 1 år. 

Som revisorssuppleant nyvaldes Sofi Olsson på 1 år. 

§ 13. Val av valberedning  
Till valberedningen omvaldes Anna-Karin Eriksson på 1 år. Göran Magnusson nyvaldes på 1 år. 

§ 14. Övriga frågor 
Pia Johansson informerade kort om vad den nya dataskyddsförordningen (GDPR) som träder i kraft i 

maj kommer att innebära för föreningen. För att föreningen fortsatt ska få hantera mejladresser (och 

personnummer) behöver varje medlem fylla i en blankett med ett godkännande. Blanketten kommer 

att distribueras till alla medlemmar. 

En fråga ställdes om de vattenavstängningar som varje hus ska ha. I dagsläget saknas ett antal 

vattenavstängningar. Installationen är beställd men är ännu inte utförd. Styrelsen har fotograferat 

huvuddelen av de befintliga vattenavstängningarna, så att de lätt ska gå att hitta, då behov uppstår. 

Carl-Magnus Sandberg informerade om de propåer föreningen fått om att flytta den fasta bryggan, 

som till viss del ligger på en privatpersons mark. Det är ca en femtedel av bryggan som ligger på 

fastighetsägarens mark. Bryggan är föreningens egendom, men det var dåvarande Vägverket som 

byggde bryggan i samband med att väg 160 byggdes om på 1980-talet. Sannolikheten att en process 

skulle leda till att vi måste ta bort bryggan är liten. 
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Pia Johansson informerade om datumen för årets städdagar: 21 april, 9 juni, 25 augusti och 22 

september. 

Ett antal personer som kan ansvara för gräsklippningen av fotbollsplanen söktes. De som ställer upp 

och klipper gräset under sommaren kan räkna det som städdagar. Bernt Berndtsson, Gert Lindberg 

och Sven Moberg anmälde sitt intresse. 

En fråga ställdes om hur vinterväghållningen sköts. Pia Johansson informerade om att asfaltsbacken 

skottas först, på morgonen, och att övriga vägar röjs senare under dagen. Styrelsen för diskussioner 

med Myggenäs gård om möjligheten att skotta även backen mellan hus 166 och 170 tidigt. 

En fråga ställdes om hur arbetet går med återställningen av vägarna efter fiberföreningens arbeten. 

Fiberföreningen är vidtalad och kommer att åtgärda de skador som finns. 

En fråga ställdes om hastigheten i fiberanslutningen. Om man upplever problem som inte är 

kopplade till fibernätet ska kontakt tas med Telia. 

§ 15. Meddelande av plats där stämmoprotokollet hålles tillgängligt 
Protokollet kommer att anslås på anslagstavlan och på hemsidan senast 16 april 2018. 

Mötet avslutas 
Carl-Magnus Sandberg avslutade mötet och tackade de närvarande för visat intresse. 

 

 

 

Carl-Magnus Sandberg, mötesordförande 

 

 

Magnus Björkroth, justeringsman 

 

 

Erik Bäck, mötessekreterare 

 

 

Titti Jannesson, justeringsman 


